



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

放棄註冊商標
(局部放棄)

根據《商標條例》(第 559 章)第 56 條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 56 條, 以下註冊商標的擁有人已就某些該等註冊所關乎的貨品或服務放棄註冊。

SURRENDER OF REGISTERED TRADE MARK(S)
(PARTIAL SURRENDER)

The registrations of the following registered trade mark(s) have been surrendered by the owner(s) under section 56 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559) and rule 56 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.) in respect of certain goods or services for which the trade mark(s) are registered.

[111] 註冊編號:	200501285AA
Trade Mark No.:	
[540] 商標:	OLYMPIC BANKING SYSTEM
Mark:	
[571] 商標描述:	N/A
Mark Description:	
[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址:	ERI BANCAIRE LUXEMBOURG S.A.
Owner's Name, Address:	14 rue Edward Steichen, 2540 Luxembourg, Grand-Duchy of Luxembourg LUXEMBOURG
[740/ 擁有人的送達地址:	MARKS & CLERK
750] Owner's Address for Service:	Level 9, Cyberport 1 100 Cyberport Road, Pok Fu Lam HONG KONG
[511] 類別編號:	35,42
Class No.:	
[151] 註冊日期:	18-10-2002
Date of Registration:	
放棄生效日期:	28-06-2019
Date of Surrender Taking Effect:	

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 36

banking and financial services; financial consultancy in computing; advisory and consultancy services related to all the aforesaid services; all included in Class 36.

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 35

provision of business information and business consultancy by means of computers; business assistance to industrial or commercial enterprises, business assistance to individuals in business activities; statistical and mechanical and data processing for businesses; data processing; updating of files, computer processing of banking and financial data; computer data processing; processing or remote processing of data and information obtained by means of computer and calculator; provision of computer technicians or computer literate staff; selection of computer technicians or computer literate staff by industrial psychology techniques; assembly and compilation of data in files; advisory and consultancy services related to all the aforesaid services; all included in Class 35.

類別 Class 42

computer programming services; study of all computer-related projects; electronic programming, computer and telecommunication system design; professional consulting in connection with information technology (not in connection with business management); engineering and technical consulting in the field of systems analysis, computer programming and computing; design of training and instruction manuals on operating and servicing computer equipment; design and development of computer and calculator programs; technical assistance and technical consulting in computing; rental of computers and computer peripheral equipment; installation and maintenance of computer programmes; provision (rental) of software for management and information purposes; updating and provision of programs; services relating to processing of data and information; advisory and consultancy services related to all the aforesaid services; all included in Class 42.

[111] 註冊編號: 301370493

Trade Mark No.:

[540] 商標: (A)

Mark:



(B)



[571] 商標描述: The applicant claims the colours red, yellow, blue, white and black as elements of mark "A" in the series.
Mark Description:

[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址: Quality Is Our Recipe, LLC
Owner's Name, Address: One Dave Thomas Boulevard, Dublin, Ohio 43017
UNITED STATES

[740/ 擁有人的送達地址: SIMONE INTELLECTUAL PROPERTY SERVICES ASIA
750] Owner's Address for Service: LIMITED
25th Floor,
3 Lockhart Road, Wanchai,
HONG KONG

[511] 類別編號: 43
Class No.:

[151] 註冊日期: 23-06-2009
Date of Registration:
放棄生效日期: 24-06-2019
Date of Surrender
Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 16

Paper, cardboard and goods made from these materials, not included in other classes; printed matter; bookbinding material; photographs; stationery; adhesives for stationery or household purposes; artists' materials; paint brushes; typewriters and office requisites (except furniture); instructional and teaching material (except apparatus); plastic materials for packaging (not included in other classes); playing cards; printers' type; printing blocks; place mats of paper; table cloths of paper; flags of paper; coasters of paper; paper napkins; wrapping paper; paper containers; cardboard signs and menus.

類別 Class 21

Household or kitchen utensils and containers; combs and sponges; brushes (except paint brushes); brush-making materials; articles for cleaning purposes; steelwool; unworked or semi-worked glass (except glass used in building); glassware, porcelain and earthenware not included in other classes; small domestic utensils and containers (not of precious metal or coated therewith); paper cups

類別 Class 25

Clothing, footwear, headgear; articles of clothing, including boots, shoes, slippers and belts for wear.

類別 Class 29

Meat, fish, poultry and game; meat extracts; preserved, frozen, dried and cooked fruits and vegetables; jellies, jams, compotes; eggs, milk and milk products; edible oils and fats; milk shakes; French fries; onion rings; vegetables salads; baked potatoes; fruit salads; soups; preserves; frosted dairy desserts; pickles and prepared meals consisting of the foodstuffs included within Class 29.

類別 Class 30

Coffee, tea, cocoa, sugar, rice, tapioca, sago, artificial coffee; flour and preparations made from cereals, bread, pastry and confectionery, ices; honey, treacle; yeast, baking-powder; salt, mustard; vinegar, sauces (condiments); spices; ice; biscuits; cakes; pepper; sandwiches; ice cream; salad dressings; prepared meals consisting of the foodstuffs included within Class 30.

類別 Class 31

Agricultural, horticultural and forestry products and grains not included in other classes; live animals; fresh fruits and vegetables; seeds, natural plants and flowers; foodstuffs for animals; malt.

類別 Class 32

Beers; mineral and aerated waters and other non-alcoholic drinks; fruit drinks and fruit juices; syrups and other preparations for making beverages; ale and porter; soft drinks; juices.

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 43

Services for providing food and drink; temporary accommodation; restaurant services; take-out restaurant services; catering services; child care services; day nursery services; self-service restaurant services; snack bar services; all included in Class 43.

[111] 註冊編號: 301372356AA
Trade Mark No.:

[540] 商標:
Mark:

(A) 

(B) 

[571] 商標描述: N/A
Mark Description:

[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址: WE BRAND S.a.r.l.
Owner's Name, Address: 31-33 Avenue Pasteur
L-2311 Luxembourg
LUXEMBOURG

[740/ 750] 擁有人的送達地址: DEACONS
Owner's Address for Service: 5th Floor, Alexandra House
Central HONG KONG

[511] 類別編號: 18,25
Class No.:

[151] 註冊日期: 26-06-2009

Date of Registration:
放棄生效日期: 14-06-2019

Date of Surrender
Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 3

Soaps, perfumery, essential oils, cosmetics, hair lotions.

類別 Class 9

Spectacles including sunglasses; spectacle frames; cases and containers for spectacles.

類別 Class 14

Precious metals and their alloys and goods in precious metals or coated therewith, not included in other classes; jewellery, precious stones; horological and chronometric instruments including watches.

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 18

Leather and imitations of leather, and goods made of these materials and not included in other classes; umbrellas and parasols; trunks and travelling bags; bags not included in other classes.

類別 Class 25

Clothing, footwear, headgear.

[111] 註冊編號: 301396053

Trade Mark No.:

[540] 商標:

Mark:

A ZIEGEICH

B ziegeich

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址: 大海國際有限公司

Owner's Name, Address:

香港
新界葵涌圳邊街 1 號
南華工業大廈 4 字樓 3 室

[740/ 擁有人送達地址: 大海國際有限公司

750] Owner's Address for Service:

香港
新界葵涌圳邊街 1 號
南華工業大廈 4 字樓 3 室

[511] 類別編號: 5

Class No.:

[151] 註冊日期: 30-07-2009

Date of Registration:

放棄生效日期: 19-06-2019

Date of Surrender

Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 35

樣品散發、廣告、商業研究、市場分析、廣告策劃、室外廣告、組織商業或廣告展覽、出入口代理、商業研究、替他人推銷產品、替他人採購產品或服務、藥物和醫療用品之零售和批發。

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 5

水劑(藥用化學製劑)、片劑(藥用化學製劑)、器官治療劑、藥用化學製劑、藥油、中藥成藥、貼劑(藥用化學製劑)、風濕油、消毒劑、醫用營養品、藥製糖果、維生素製劑、藥用膠囊、醫用藥丸、天然營養補充劑(藥用)、殺菌劑。

[111] 註冊編號: 301396062

Trade Mark No.:

[540] 商標:

Mark:

A KURNEIDER
B kurneider

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[730] 擁有人姓名/名稱、地址:

Owner's Name, Address:

大海國際有限公司
香港
新界葵涌圳邊街1號
南華工業大廈4字樓3室
大海國際有限公司
香港
葵涌圳邊街1號
南華工業大廈4字樓3室

[740/ 擁有人的送達地址:

750] Owner's Address for Service:

[511] 類別編號:

Class No.:

[151] 註冊日期: 30-07-2009

Date of Registration:

放棄生效日期:

19-06-2019

Date of Surrender

Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 35

樣品散發、廣告、商業研究、市場分析、廣告策劃、室外廣告、組織商業或廣告展覽、出入口代理、商業研究、替他人推銷產品、替他人採購產品或服務、藥物和醫療用品之零售和批發。

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 5

水劑(藥用化學製劑)、片劑(藥用化學製劑)、器官治療劑、藥用化學製劑、藥油、中藥成藥、貼劑(藥用化學製劑)、風濕油、消毒劑、醫用營養品、藥製糖果、維生素製劑、藥用膠囊、醫用藥丸、天然營養補充劑(藥用)、殺菌劑。

[111] 註冊編號: 301396107
Trade Mark No.:

[540] 商標:
Mark:

MAXFLI REVOLUTION

[571] 商標描述: N/A
Mark Description:

[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址: American Sports Licensing, LLC
Owner's Name, Address: 345 Court Street Coraopolis,
Pennsylvania 15108,
United States

[740/ 擁有人送達地址: VIVIEN CHAN & CO
750] Owner's Address for Service: 32/F, Harbour Centre,
25 Harbour Road, Wanchai, HONG KONG

[511] 類別編號: 18,24,28
Class No.:

[151] 註冊日期: 30-07-2009
Date of Registration:
放棄生效日期: 13-06-2019
Date of Surrender
Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 25

Footwear; headwear, clothing

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 18

Leather and imitations of leather, and goods made of these materials and not included in other classes; animal skins, hides; trunks and travelling bags; parasols and walking sticks; whips, harness and saddlery; bags, umbrellas

類別 Class 24

Textiles and textile goods, not included in other classes; bed and table covers, golf towels

類別 Class 28

GAMES AND PLAYTHINGS, GYMNAS TIC AND SPORTING ARTICLES NOT INCLUDED IN OTHER CLASSES; GOLF BALLS, WOODS, IRONS, PUTTERS, WEDGES, GOLF PACKAGE SETS COMPRISING GOLF CLUBS AND GOLF BAGS, GOLF BAGS, GOLF GLOVES, HEAD COVERS FOR GOLF CLUBS, GOLF BAG TRAVEL COVERS, GOLF BALL MARKERS, GOLF PITCH FORKS (PITCH MARK REPAIR TOOLS [GOLF ACCESSORIES]), GOLF TEES, PRACTICE BALL BAGS.

[111] 註冊編號: 301403513
Trade Mark No.:

[540] 商標:
Mark:



[571] 商標描述: The applicant claims the colors red and black as elements of the trade mark.
Mark Description:

[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址: RELAY INTERNATIONAL CO., LTD.
Owner's Name, Address: 2F, 203-8 DONGGYO-DONG, MAPO-GU, SEOUL 121-819, KOREA, REPUBLIC OF

[740/ 擁有人送達地址: Spruson & Ferguson (Hong Kong) Limited
750] Owner's Address for Service: 5001 Hopewell Centre,
183 Queen's Road East, Wan Chai,
Hong Kong

[511] 類別編號: 43
Class No.:

[151] 註冊日期: 11-08-2009
Date of Registration:

放棄生效日期: 26-06-2019
Date of Surrender
Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 30

Bread, cakes, cocoa, coffee, coffee-based beverages, cookies, frozen yogurt, ice cream, sherbets, tea.

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 43

Bar services, cafes, cafeterias, food and drink catering, restaurants, self-service restaurants, snack-bars.

[111] 註冊編號: 301404116
Trade Mark No.:

[540] 商標:
Mark:

A.
FRINGDER

B.
fringder

[571] 商標描述: 不適用
Mark Description:

[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址: 大海國際有限公司
Owner's Name, Address: 香港

新界葵涌圳邊街 1 號
南華工業大廈 4 字樓 3 室

[740/ 擁有人的送達地址:
750] Owner's Address for Service: 大海國際有限公司
香港
葵涌圳邊街 1 號
南華工業大廈 4 字樓 3 室

[511] 類別編號:
Class No.: 5

[151] 註冊日期: 11-08-2009
Date of Registration:
放棄生效日期: 19-06-2019
Date of Surrender
Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 35

樣品散發、廣告、商業研究、市場分析、廣告策劃、室外廣告、組織商業或廣告展覽、出入口代理、商業研究、替他人推銷產品、替他人採購產品或服務、藥物和醫療用品之零售和批發。

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 5

水劑(藥用化學製劑)、片劑(藥用化學製劑)、器官治療劑、藥用化學製劑、藥油、中藥成藥、貼劑(藥用化學製劑)、風濕油、消毒劑、醫用營養品、藥製糖果、維生素製劑、藥用膠囊、醫用藥丸、天然營養補充劑(藥用)、殺菌劑。

[111] 註冊編號: 301422639
Trade Mark No.:

[540] 商標:
Mark:



[571] 商標描述: 不適用
Mark Description:

[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址: 奇哥股份有限公司
Owner's Name, Address: 臺灣
台北市松山區
南京東路四段 186 號 5 樓 (郵編: 10595)

[740/ 擁有人送達地址: 中港知識產權有限公司
750] Owner's Address for Service: 香港
港灣道 1 號會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室

[511] 類別編號: 35
Class No.:

[151] 註冊日期: 08-09-2009
Date of Registration:
放棄生效日期: 18-06-2019
Date of Surrender
Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 10

奶嘴; 奶瓶; 嬰兒橡皮奶頭 (乳頭); 嬰兒用吸鼻器; 嬰兒奶瓶; 矯形用物品; 耳溫探測; 醫用冰袋; 防溢奶用乳墊; 電子耳溫槍; 下腹托帶; 吸奶器; 醫用體溫計。

類別 Class 11

奶瓶消毒鍋; 嬰幼兒馬桶; 電溫奶器; 毛巾消毒機; 加熱鍋; 澡盆馬桶; 空氣殺菌消毒淨化裝置; 衛生設備裝置; 非醫用電熱毯; 水過濾設備; 空氣清新機; 調乳器。

類別 Class 12

嬰兒安全座 (車輛用); 嬰兒手推車; 嬰兒推車; 幼兒汽車安全座; 幼童三輪車; 搖籃車 (嬰兒用); 自行車。

類別 Class 18

嬰兒揹袋; 手提袋; 小提箱; 旅行包; 旅行袋 (手挽); 雨傘; 零錢包; 皮包; 皮夾。

類別 Class 20

嬰兒學步車; 嬰兒床; 嬰兒搖床; 嬰兒椅; 嬰兒睡袋; 嬰兒高椅; 枕墊; 相架; 扶手椅子; 墊子 (床墊)。

類別 Class 25

初生嬰兒服; 嬰兒全套服; 嬰兒口水肩; 嬰兒服裝; 嬰兒用護手套; 嬰兒用護腳套; 嬰兒紡織品餐巾; 嬰兒紡織用品; 嬰兒緊身短襪褲; 嬰兒肚圍 (保暖用肚圍); 嬰兒鞋; 嬰幼童連身衣; 嬰衣紡織用品; 小孩用非紙製圍涎; 小童套裝; 小童鞋; 尿布; 尿褲; 新生兒衣着用品 (服裝); 兒童服裝; 兒童針織內衣; 兒童頭盔; 全綿服裝。

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 35

網絡購物 (電子購物); 代理進出口服務; 代理產品之經銷; 以電子形式提供的商業管理服務; 在線拍賣; 奶粉銷售代理服務; 服裝之批發服務; 服裝之零售服務。

[111] 註冊編號: 301464831
Trade Mark No.:

[540] 商標:
Mark:



[571] 商標描述: N/A
Mark Description:

[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址: SILVERGREEN TOUR PRODUCTS CO., LTD
Owner's Name, Address: UNIT 15, 9/F., WORLD-WIDE IND.CTR,
43-47 SHAN MEI ST., FOTAN, SHATIN, N.T.,
HK

[740/ 擁有人的送達地址: Lily Ye
750] Owner's Address for Service: Unit 15, 9/F, World-Wild Ind.Ctr,
43-47 Shan Mei St. Fotan, Shatin, N.T.
HONG KONG

[511] 類別編號: 18, 20, 22
Class No.:

[151] 註冊日期: 03-11-2009
Date of Registration:

放棄生效日期: 26-06-2019
Date of Surrender
Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 25
garments

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:



The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 18
Travelling bag, backpack

類別 Class 20
Sleeping bag, camping chairs and tables

類別 Class 22
Tent, awning, hammock

[111] 註冊編號: 301488772
Trade Mark No.:

[540] 商標: A 
Mark: B 

[571] 商標描述: 在本系列商標中的商標"A", 申請人聲稱藍色、紅色、綠色為商標的一個要素。
Mark Description:

[730] 擁有人姓名 / 名稱、地址: 香港機械人學院有限公司
Owner's Name, Address: 香港 九龍油麻地彌敦道 494-496 號 晉利商業大廈 10 樓

[740/ 擁有人的送達地址: 香港機械人學院有限公司
750] Owner's Address for Service: 香港
九龍彌敦道 494-496 號
晉利商業大廈 10 樓全層
16

[511] 類別編號:
Class No.:

[151] 註冊日期: 02-12-2009
Date of Registration:
放棄生效日期: 28-06-2019
Date of Surrender
Taking Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 25

服裝.帽.

類別 Class 26

頸繩

類別 Class 28

娛樂品.玩具

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 16

印刷品, 裝訂用品, 文具用品, 文具, 辦公用品, 教育或教學用品, 包裝用塑料物品, 印版。
